
 
 

 

Islev 
Skole  

”At danne og 
uddanne med 
udgangspunkt i 
det enkelte 
barns potentiale 
i et inkluderende 
fællesskab.” 
Kerneopgaven  

Skolebestyrelsemøde Islev Skole 
 
Dagsorden/referat 
Onsdag, den 14/8 2024,  
kl. 17.30-19.30 i Personalerummet  
 
Deltagere:   
 
Forældrerepræsentanter: 
Gry Minor Jensen   
Amalie Kofoed   
Dennis Roland Hansen afbud 
Filip Nicolaisen  
Hanan afbud 
Jens Damgaard Gøtzsche   
Nete Graulund afbud 
 
Elevrepræsentanter 
Elina Spange Wesenberg (7C)   
Petra Bang Sparwath (9Y)  afbud 
 
Medarbejderrepræsentanter 
Christine Colling   
Marie Würtzen  
 
Kommunalbestyrelsen 
Anette Rachlitz  afbud 
 
Ledelse 
Helge Haahr Andreasen (Skoleleder)   
Berit Borgen (Viceskoleleder) 
Nadja Green (SFO-Leder)  
 



 
 

 Pkt. 
  

Tid  
(min)  

Arbejds 
metode*   

Indhold  Referat 
  

1.  5 O Velkommen til nye og gamle 
Præsentationsrunde 

Filip og Elina er nye i bestyrelsen, alle blev præsenteret.  

2.  5 B Mødeleder udpeges 
-se bilag nederst 

Jens blev udpeget som mødeleder.  

3.  2  B  Godkendelse af referat  Godkendt.  

4.  2  B  Godkendelse af dagsorden  Punkter fra sidste gang bliver indsat i dagsorden: 13. Sukkerpolitik, 14. Skærm/og 
mobilvaner i sfo´en. 15. Trivselsmåling, 16. Fordeling af børn, 17. Sund Søvn 

5.  5  O  Punkter til eventuelt   Amalie har punkt til eventuelt.  

6.  15 B Valg af forperson 
-se bilag nederst 

Gry Minor Jensen blev valgt som forperson for de næste 2 år. Amalie Kofoed blev valgt 
til næstforperson.  

7.  5 O/B Mødekalender og årsplan 
Bilag 

Godkendt.  

8.  10  O/D  Nyt fra Elevråd Der har ikke været elevrådsmøde endnu, men det starter op i løbet af august.  

9.  15 D/B Deltagelse på forældremøder 
Bilag 

Jf bilag med hvem der tager hvilke møder.  

10.  10 D/B Skolens værdiregelsæt og 
ordensregler  
Bilag 

Udkastet er læst igennem og rettet. Der kommer en længere proces med arbejdet med 
skolens værdi i løbet af foråret. 
Med hensyn til aflevering af mobiltelefoner, så gælder det, at hvis der er børn der ikke 
afleverer telefonerne, så bliver de bedt om at aflevere telefonen på kontoret og så kan 
man komme og hente den efter endt skoledag.  
Jf rettet bilag med skolens værdiregelsæt og ordensregler. 

11.  10 D/B Nedsættelse af arbejdsgruppe  
Bilag 

Der kommer til at foregå flere processer i arbejdet med værdiarbejdet på Islev skole.  
Der kommer til at ske værdidebatter ude i klasserne, på forældremøder, i 
personalegruppen og også i skolebestyrelsen.  
Arbejdsgruppen fra SB er: Jens, Marie, Helge og så taler Elina og Petra om hvem af dem 
der ønsker at være med i arbejdet.  



 
 

12.  20 O Skoleplan  
Bilag 

Helge gennemgår skoleplanen. Skoleplanen viser hvad vi har fokus på i det kommende 
skoleår og derudover er det også prioriteringer af personalets arbejde og tidsforbrug / 
arbejdstid.  
Nedslag i skoleplanen:  
Teknologi og innovation: Alle klasser skal på besøg på TekX i løbet af efteråret og 
gennemføre et fællesfaglig forløb. Der ud over skal skolens mega-space og podcastrum 
op at stå. Forslag: at skolen søger fonde for at få støtte til de forskellige tiltag.  
Münchentur er blevet erstattet af et lokalt projekt, hvor der skal arbejdes med 
bæredygtighed, selvforsyning og grønne løsninger.  
Læringsfællesskaber for alle: Det drejer sig både om inklusion men også om læringsrum 
2.0, som dog er sat en lille smule på hold.  
Sundhed og trivsel: Sund søvn, dette projekt kører på 2. år ud af 3 år.   
Derudover så er der fokus på skolemad. Der er et ønske om at få sund skolemad på 
Islev skole.  
Pædagoger i skolen er fast fra 0. – 3. klasse. Fra 4. – 6. klasse kommer pædagogtimerne 
til at være fordelt ud over frokost-pauserne, hvor der skal ske frikvarters aktiviteter.  
Planen er at 5. årgang bliver uddannet legepatrulje.  
For de helt store bliver der købt bolde og brætspil til årgangene.  
Motivation og variation i undervisningen. Lærerne har haft et oplæg omkring dette, og 
der vil komme fokus på disse områder i de forskellige teams.  
Der skal arbejdes med trivsel på Islev skole, da skolens måling på ingen måder er 
tilfredsstillende. Dette kommer til at ske i klasserne, i personalegruppen og på 
årgangsteams.  
Spørgsmål til ”Trivselsugen” i begyndelsen af foråret. Flere stemmer mener ikke den 
uge giver særlig meget mening i forhold til at man skal arbejde med trivsel hele året.  
Social-kapital måling: Den var forbedret for alle afdelinger. Der er dog tre afdelinger 
hvor der skal laves en handleplan: indskolingen, modtagerklasserne og Snurretoppen.  
 

13.  15  O Eventuelt  Nørrevang er en farlig vej på grund af vejarbejde. Forslag om at der bliver skrevet ud til 
forældrene, så de er opmærksomme på dette. 
Kontakt forældremøde skal på dagsorden.  
Der er et udvalg fra Gentofte der gerne vil høre om Sund Søvn, Kim og Helge tager på 
besøg for at fortælle om vores projekt.  
 



 
 

 

14.    Sukkerpolitik Der er ikke en lokal sukkerpolitik, men Rødovre kommune har en kommunal 
sundhedspolitik, som siger mindst muligt sukker og mest muligt sundt.  

15.    Skærmtider på sfo’ en og i 
klubben.  

Der er regler og aftaler med hensyn til hvor meget skærmtid børnene må have når de 
er i klubben. Der er forældre der synes deres børn sidder for meget foran skærmen når 
de er på klubben.  
Børnene har én time om dagen på skærm i klubben.  
Dette er noget pædagogerne hele tiden er i udvikling med og har fokus på. Dette punkt 
skal løbende på dagsorden til SB møder.  

        Emner til kommende møder: 

• Meddelelsesbogen - Christoffer (repræsentant fra arbejdsgruppe omkring 
meddelelsesbogen) inviteres til et bestyrelsesmøde i 2024   

• Resultat af trivselsmåling  

*Orientering, Drøftelse eller Beslutning  

  

 

Kommende møder i SB:   

Vi mødes den anden onsdag i hver måned kl. 17.30 

 

2024 

14/8  -  11/9  -  9/10  -  14/11  (OBS torsdag)*  -  11/12   

2025 

8/1  -  12/2  -  12/3  -  9/4  -  14/5  -  11/6 

*  I forbindelse med temamøder for skolebestyrelser flyttes det ordinære SB-møde til samme dato. 

  

Bilag pkt. 1 og pkt. 5 

2.1.8 Skolebestyrelsens konstituering og tiltrædelse 
Når valget er afsluttet, indkalder skolens leder den nye skolebestyrelse til konstituerende møde, herunder valg af formand. 



 
 

Indtil der er valgt en formand, ledes det konstituerede møde af den forældrerepræsentant, der længst har været medlem af skolebestyrelsen. Står 
flere i det henseende lige, går den ældre forud for den yngre. Hvis ingen af forældrerepræsentanterne har været medlem af skolebestyrelsen 
tidligere, ledes mødet af den ældste af forældrerepræsentanterne. 

De nye skolebestyrelser tiltræder den 1. august, og de hidtidige forældrerepræsentanter fratræder hvervet den 31. juli ved udløbet af valgperioden. 

I tilfælde, hvor valget som følge af omvalg ikke er afsluttet på tiltrædelsestidspunktet, tiltræder de nye skolebestyrelser snarest muligt derefter. 
Kommunalbestyrelsen fastsætter det nærmere tidspunkt. De hidtidige repræsentanters hverv ophører tilsvarende dagen før de nye 
forældrerepræsentanters tiltræden. 

Kilde: 

Rødovre Kommune:  Styrelsesvedtægten (rk.dk) 

https://www.rk.dk/?id=19366

